


Dogajanja v občini
19. seja občinskega sveta

Čigavi so svetniki brez mnenja?
Župan Stanislav Žagar je sejo prekinil po dveh urah razprave in dveh odmorih, 

še preden hi svetniki sprejeli dnevni red.
Pred dobrim letom dni smo ravno tako kot 
tokrat poskušali povzeti razpravo na seji, ki 
je, glede na razlago, da se seja začne takrat, 
ko je sprejet dnevni red, sploh ni bilo. Po 
dveh urah so se svetniki namreč razšli, še 
preden hi prvič dvignili roko. Tudi do zaple
ta pri oblikovanju dnevnega reda seje ni priš
lo prvič, saj je skupina svetnikov tudi že kdaj 
prej poskušala uvrstiti na dnevni red seje po
samezno točko in že kdaj prej so bili zavrnje
ni, ker ostalim svetnikom niso posredovali 
gradiva predpisanih sedem dni pred sejo.

Svetniki Janez Šuštaršič, Janez Barle, Bojan 
Kržišnik, Mitja ljubeljšek, Ljubo Jamnik, An
ton Lah in Jernej Petač so zahtevali, tako kot 
jim to dopušča 25. člen poslovnika, da se na 
dnevni red seje uvrsti informacija in razprava o 
spremenjenem 35. členu Zakona o lokalni sa
moupravi, ki na novo določa, kako občinski 
svet sprejema odločitve. V drugi zahtevi, ko se 
je s podpisom pridružil tudi svetnik Roman Te- 
hovnik, pa so zahtevali razpravo o ukrepih 
občinske uprave glede plačila prevozov otrok v 
šolo. Razlaga pravnice v občinski upravi Van
je Debeljak je bila, da je zahtevo za razširitev

dnevnega reda podalo zadostno število svetni
kov, vendar v predpisanem času, kot ga določa 
21. člen poslovnika, niso posredovali gradiva. 
Svetnik Janez Barle je sicer menil, da to ne bi 
smelo biti ovira, saj so bili s problematiko pre
voza učencev v šolo že seznanjeni tudi ostali 
svetniki, in ker so prisotni tudi tisti, ki bi lahko 
dali dodatne informacije. Janez Šuštaršič, kije 
pripravil gradivo o spremembah 35. člena Za
kona o lokalni samoupravi, je kljub vsemu za
govarjal stališče, da se morajo svetniki s pro
blematiko štetja glasov seznaniti in to še pred 
začetkom seje, saj je po njegovem mnenju rav
no glasovanje temelj demokratičnih odnosov. 
Za kaj pravzaprav gre?

Spremenjene 35. člen Zakona o lokalnini sa
moupravi namreč pravi, da občinski svet spre
jema odločitve z večino opredeljenih glasov. 
Razprava je pokazala, da to spremembo De- 
beljakova razlaga drugače kot podpisniki, saj 
je menila, daje bila ta dosedaj vedno dosledno 
upoštevana pri razlagi rezultatov glasovanja, 
čeprav so bili posredno vzdržani glasovi opre
deljeni tudi kot glasovi proti. Podpisani svetni
ki so menili drugače. Pod vprašaj so postavili

celo sprejem proračuna na prejšnji seji občin
skega sveta oziroma pravilnost štetja glasov pri 
enem izmed zavrnjenih amandmajev. Takrat je 
bilo namreč prisotnih 19 članov občinskega 
sveta; za sprejem amandmaja jih je glasovalo 
9, štirje so bili proti in šest vzdržanih. Po raz
lagi občinske uprave je bil ta amandma zavr
njen, saj ga ni potrdila vsaj polovica prisotnih 
svetnikov. Po razlagi podpisanih svetnikov je 
bil sprejet, saj jih je bilo od skupaj trinajstih 
opredeljenih za potrditev kar devet.

Tudi po daljšem odmoru, ki ga je predlagal 
svetnik Janez Barle in naj bi bil namenjen us
klajevanju mnenj, ta niso bila nič bolj enotna. 
Podpisniki zahteve so namreč nasprotovali 
predlogu predsedujoče Nevenke Plešec, da siom, 
o uvrstitvi predlaganih točk na dnevni reaveč' 
glasuje. Po njihovem mnenju se o tem namreč 
ne sme glasovati, saj mora biti njihova zahte
va avtomatično uvrščena na dnevni red. Dru
ga prekinitev je prinesla rešitev razprave, saj je 
župan Stanislav Žagar sejo prekinil. Svetniki 
so se razšli, še preden bi prvič dvignili roko in 
še preden bi bil morda prvič postavljen dvom, 
kako prešteti glasove.
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Dogajanja v občini
Sprememba dolgoročnega plana občine Medvode

Nova obrtna cona na Jeprci?
Posamezni odbori pri občinskem svetu že podprli novo lokacijo za obrtno cono. Občinski svet o tem še ni

imel priložnost razpravljati.
V občini Medvode je z dolgoročnim planom 
opredeljenih sedem industrijskih con, v ka
terih je le malo možnosti, da hi se postavil še 
kakšen manjši poslovno obrtni obrat. 
Nezazidane površine so bodisi premajhne, 
prestrme ali brez dostopa, navidezno prosta 
zemljišča pa so že načrtovana za razvoj pod
jetij, katerih last so. S takšno obrazložitvijo 
je Občina Medvode dala pobudo za novo 
obrtno cono na Jeprci.

"Obrtniki in podjetniki so bili do sedaj ome
jeni na lastna zemljišča in objekte znotraj 
naselij, na odkup obratov, ki so jih prodajale 
tovarne v stečaju, ali pa so iskale lokacije izven 
občine. Zato je skrajni čas, da se ustvari novo 

ipodročje razvoja,” je del razmišljanja župana 
Stanislava Žagarja, ki je v nekaterih primerih 
celo sam prevzel vlogo strokovnega razlagalca 
predloga. Posamezni odbori pri občinskem 
svetu Občine Medvode, v katerih sicer niso za
stopane vse politične stranke, so se strinjali z

Obravnava osnutka odloka o varstvu lo
kalnih virov pitne vode je bila glavna 
tema zbora krajanov na Senici. Razprava 
je pokazala, da krajani še niso dobro se
znanjeni z njegovo vsebino. Glede na to, 
kar so jim uradni razlagalci vseeno lahko 
povedali, so prepričani, da je pred njego
vim sprejetjem potrebno še marsikaj do
reči; tudi glede odškodnin krajanom, ki 
jih bodo odvzete nekatere možnosti na
daljnjega prostorskega razvoja.

Že predhodni odlok o varstvu lokalnih vi
rov pitne vode, ki ga je sprejela še bivša 
občina Ljubljana Šiška, je opredelil varstve
ne pasove tudi za zajetji pilite vode na Seni
ci in S vetju ter vse ukrepe, ki jih je potrebno 
upoštevati. Res pa je, da so bile inšpekcijske 
službe daleč stran od potencialnih kršiteljev. 
Osnutek novega odloka, ki gaje pripravil in 
v kratkih stavkih krajanom Senice tudi 
predstavil Vlado Ferjančič iz podjetja Gete s, 
je oblikovan po strokovnih merilih, kot da to 
območje še ni obremenjeno s spornimi ob
jekti. kamor poleg propustnih greznic sodi 
tudi železniška proga tik nad zajetjem, cis
terne s kurilnim oljem in zapuščene 
gramoznice. Zato se je med krajani celo po
rodil dvom o smiselnosti oblikovanja vodo
varstvenih pasov. Čeprav je voda v zajetju 
zaenkrat še kvalitetna, so prepričani, da bo 
potrebno aktivirati rezervne vire pitne vode. 
Enotnega mnenja so bili tudi, daje potrebno

razlago, da je slabe štiri hektarje veliko ob
močje za novo obrtno cono že predhodno de
gradirano, saj je delno sanirana in zasuta 
gramoznica z materialom, ki je bil izkopan pri 
gradnji HE V Mavčičah. Kot pomembnejši ra
zlog za lokacijo, ki je hkrati dovolj oddaljena 
od stanovanjskih objektov, je navedena tudi 
neposredna bližina prometne infrastrukture. Z 
oceno, da okoljevarstveno gledano lokacija ni 
sporna, se je strinjal tudi Odbor za urejanje 
prostora in ekologijo, saj so dobili zagotovilo, 
da tretji vodovarstveni pas, v katerem se naha
ja načrtovana obrtna cona, dopušča takšno 
gradnjo. Za to področje urejanja je predviden 
zazidalni načrt, ki bo opredelil način komunal
nega urejanja.

Svoje razloge za ali proti predlagani lokaciji 
nove obrtne cone bodo imeli priložnost pove
dati tudi svetniki občinskega sveta na 19. seji 
in ko bo dokumentacija javno razgrnjena tudi 
vsi ostali.

najprej ustvariti pogoje, da bodo lahko 
spoštovali odlok. Zato je bilo njihovo glavno 
vprašanje, kdaj se bo na Senici začela gradi
ti kanalizacija. Odlok namreč določa tudi 
sankcije za lastnike spornih objektov, med 
katere sodijo tudi propustne greznice. V pri
meru, da jih bodo morali predhodno sanira
li. namreč ne vedo, kdo bo zmogel poravna
ti stroške odvozov vseh odplak na čistilno 
napravo najmanj enkrat mesečno. Konkret
nega odgovora ni mogel dati niti Ciril Hoče
var, svetovalec župana za področje komu
nale. Zato nasprotujejo sprejetju odloka, do
kler ne bodo dobili jasnega zagotovila, kdaj 
sc bo začela graditi kanalizacija, in dokler se 
naša občina ne bo dogovorila s sosednjo 
občino Škofja Loka o nadaljevanju varstve
nih pasov tudi na njeno območje. Zahtevajo, 
da se hkrati s sprejemanjem odloka sprejme 
tudi dogovor o odškodninah krajanom. V os
nutku odloka je med drugim namreč zapisa
no tudi, da je v prihodnosti predvidena sta
novanjska gradnja pod določenimi pogoji le 
v primeru, daje ta že vključena v dolgoroč
nem planu občine Medvode. Kmetijam v 
drugem varstvenem pasu pa onemogoča nji
hov nadaljnji razvoj. Zavedajo sc. da bo od
lok o varstvu lokalnih virov pitne vode spre
jet. in da bodo za pitno vodo morali prispe
vati še kaj več kot le takso za obremenjeva
nje voda, kot jo večina drugih uporabnikov, 
kjer še ni zgrajene kanalizacije.

Lokacija za novo obrtno cono je na zasuti gramoznici 
na severni strani Gorenjske ceste.

Na podlagi pogodbe o medsebojnem sodelovanju pri 
kratkoročnem in dolgoročnem kreditiranju drobnega 
gospodarstva med Občino Medvode in Novo Ljubljan
sko banko, d.d., Ljubljana, objavlja Občina Medvode

RAZPIS POSOJIL ZA POSPEŠEVANJE 
RAZVOJA DROBNEGA GOSPODARSTVA

1. Posojila se dodeljujejo za naslednje namene:
- nakup, graditev in adaptacija poslovnih prostorov
- nakup nove opreme
- ekološka sanacija obstoječih dejavnosti 

oz. tehnoloških procesov
- financiranje obratnih sredstev
2. Posojila se dodeljujejo samostojnim podjetnikom 
in gospodarskim službam s področja malega gospo
darstva s sedežem na področju občine Medvode.
3. Znesek namenjen za kratkoročna posojila je
50.000. 000 SIT, za dolgoročna posojila pa
74.000. 000 SIT.
4. Višina posojila znaša največ 60 % proračunske 
vrednosti za namene iz 1. alinee 1. točke in 80 % 
vrednosti za ostale namene iz 1. točke.
5. Doba vračanja posojila je do 5 let za dolgoročna 
posojila oziroma do 1 leta za kratkoročna posojila.
6. Obrestna mera za dolgorčno in kratkoročno poso
jilo za komitente z A boniteto je TOM + 1,5 %.
7. Stroški obdelave posojila so 0,5 % od višine poso
jila oziroma minimalno 15.000,00 SIT za kratkoročna 
posojila in 30.000,00 za dolgoročna posojila,
8. Zavarovanje posojila: v skladu s Pravilnikom o ob
likah zavarovanja posojil Nove Ljubljanske banke, 
d.d., Ljubljana.
9. Dokumentacija: vlogo za posojio na bančnem 
obrazcu in seznam zahtevane dokumentacije dobijo 
prisilci NLB, d.d., poslovalnica Medvode, Cesta ob 
Sori 3, 1215 Medvode, pri ga. Drole Danici, te. 
3613-285. Vloga mora vsebovati vso predpisano 
dokumentacijo za posameznega prosilca in se ne 
obravnava, dokler ni kompletna. Banka lahko zahteva 
po potrebi dodatno dokumentacijo.
10. Sklep ustreznega organa banke bo Občina po 
obravnavi predloga potrdila v roku 10 dni od prejema 
obvestila banke. Informacije o razpisu lahko dobite 
tudi na Občini Medvode, pri g. Roku Tomšiču.
11. Podjetniki, ki nimajo odprtega računa pri Novi 
ljubljanski banki, lahko kandidirajo na razpisu pod 
pogojem, da pri drugi banki zagotovijo enake kredite 
pogoje, kot so napisani v razpisu. Prosilci naj se 
glasijo na Občini v Oddelku za proračun in finance.
12. Razpis je odprt do porabe sredstev.

Župan občine Medvode 
Stanislav Žagar

Zbor krajanov na Senici

Najprej pogoji potem šele sankcije
"Najprej nam dajte možnosti, da bomo lahko odlok o varovanju virov 
pitne vode tudi spoštovali," je bilo skupno mnenje krajanov Senice na

zboru krajanov.

SOTOČJE - 3



Aktualno
Odlagališče Draga

Sosedovi odpadki na občinski meji
Rok za zaprtje odlagališča prestavljen na leto 2008. Dvom, ali bo do takrat gorenjski projekt sežigalnice

Cero zaživel, pa še naprej ostaja.

KAKŠEN DAN GRE 
VSE NAROBE, TAKRAT 

SMO MI NA VAŠI STRANI.

NASMEH NA VAŠA LICA 
PRIVABI HITRI PIZZA.
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Odbor za urejanje prostora in ekologijo 
občine Medvode je problematiko odlaga
lišča v Dragi že večkrat obravnaval, občin
ski svet občine Medvode pa je že pred peti
mi leti sprejel sklep, da ga je potrebno za
preti. Takrat so predstavniki naše občine na 
sestanku s predstavniki škofjeloške občine 
dobili zagotovilo o njegovi sanaciji in po
stopnem zapiranju. Povod za tokratno raz
pravo na seji Odbora za urejanje prostora 
in ekologijo je bil članek objavljen v lokal
nem časopisu Ločanka, v katerem je župan 
občine Škofja Loka Igor Draksler napove
dal temeljito sanacijo odlagališča in delno 
povečanje, ki bi omogočilo njegovo delovan
je do leta 2008.

Predstavnike občine Medvode je presenetil 
predvsem drugi del izjave, saj so vse doslej do
bivali zagotovila o postopnem zaprtju odlaga
lišča, saj je bilo leta 1997 tudi po uradnih oce
nah že polno. Dobili so tudi zagotovilo, da se 
občina Škofja Loka zaveda neprimernosti 
odlagališča, in da že razpolaga s tremi novimi 
lokacijami zanj. Največkrat omenjena je bila 
lokacija v Crngrobu. Da so načrti škofjeloške 
občine, ki je prevzela tudi obveznosti do pre
ostalih treh pravnih naslednic nekdanje skupne 
občine, resni, kaže tudi podatek o predvidenih 
stroških sanacije odlagališča v višini 270 mili
jonov in stroških odkupa dodatnega zemljišča 
v višini 80 milijonov tolarjev. Trenutno že pri
pravljajo vse potrebne dokumente za pridobi
tev lokacijskega dovoljenja, katerega sestavni 
del je tudi presoja vpliva na okolje. V predlo- 
kacijskem postopku so sicer dolžni o svojih 
načrtih obvestiti vse sosede, kamor sodi tudi 
občina Medvode, in dokumente javno predsta
viti na javni razgrnitvi in obravnavi. Vendar je 
prepričanje predstavnikov občine Medvode, da 
je potrebno postopek, ki predvideva širitev 
odlagališča, ustaviti že prej.

Predsednico KS Sora Mojca Barle je pre
pričana, da bi krajani Sore pravgotovo podprli 
prizadevanje občine Medvode, da se odlaga

lišče tik ob občinski meji zapre. Da so bili kra
jani vasi Dol na medvoški strani soglasno in 
večina krajanov Drage na škofjeloški stani še 
pred leti proti odlagališču, je povedal tudi 
France Jenko, ki je javnosti znan kot najbolj 
goreč nasprotnik odlagališča s strani civilne 
družbe, saj je zbiral podpise za peticijo s pro
testnim tekstom, v katerem je dokazoval ne
strokoven in zgolj političen vzrok, da seje leta 
1977 pridobilo uporabno dovoljenje, ki omo
goča, da se o začasnosti govori že toliko let. 
Glede na dosedanje poznavanje problematike, 
je prepričan, da bi bila lokacija v Crngrobu s 
stališča stroke za odlagališče primerna, če se
veda ne bi škofjeloška občina naletela na moč
nejši odpor okoliških prebivalcev. Odlagališči 
v Dragi je že večkrat označil za katastrofo, ki' 
bi jo bilo potrebno takoj zapreti. TUdi letno 35 
milijonov tolarjev ekološke rente krajanom 
Drage in Dola ne bi smelo biti zadostno po
vračilo za zločin nad naravo, kar odlagališče 
tik ob reki Sori zagotovo je.

Milan Cotič, nekdanji član odbora za ureja
nje prostora in ekologijo občine Medvode, je 
že večkrat predstavil kronologijo dopisovanja z 
ustreznimi inšpekcijskimi službami, ki so med 
drugim zatrjevale, da izcedne vode z deponije 
bistveno ne vplivajo na kakovost vode v poto
ku Studenec in posredno v Sori. Kljub večkrat
ni urgenci odboru ni uspelo pridobiti analize 
vzorcev podtalnice, ki je bila opravljena pred 
tremi leti. Cotič je, glede na to, da država omo
goča razvoj na račun okolja, izrazil prepriča
nje, da bo lahko občina Medvode dosegla 
zaprtje smetišča le s tožbo. Takšen sklep bo 
odbor za urejanje prostora in ekologijo predla
gal občinskemu svetu občine Medvode, potem 
ko bo predhodno pridobil sanacijski progranfi 
odlagališča in zahtevane informacijo o načrto
vani širitvi. S celotno problematiko bodo sez
nanili tudi ministra za okolje in prostor Janeza 
Kopača, ki naj bi imel večji posluh za problem, 
ko ti sosed na občinsko mejo pripelje odpadke 
z dobršnega dela Gorenjske.

Janez Štalec, vodja ravnanja s komunalnimi odpadki pri Loški komunali, ki upravlja odla
gališče v Dragi, nam je povedal, da je Občina Škofja Loka poskušala izpeljati svoj lasten 
projekt CERO, ki je opredelil šest različnih lokacij za novo odlagališča in tista v Crngrobu 
je bila še najbližje meji z našo občino. Njihove načrte je prekrižala ideja o celovitem projek
tu reševanja z odpadki za celotno Gorenjsko, za katero še vedno upajo, da bo v dobrih petih 
letih tudi realizirana. V vmesnem času je morala občina Škofja Loka, skupaj z občinama Go
renja vas, Poljane, Žiri in Železniki poiskati začasno rešitev. Do leta 2008 so jo našli z 
razširitvijo obstoječega, že prepolnega odlagališča Draga, ki je predvidena na zgornjem pla
toju proti zahodu, kjer po strokovni oceni ne preti nevarnost stoletnih voda. Po Štalčevih za
gotovilih, bodo morali takrat odlagališče nepreklicno zapreti, saj ga ne morejo širiti na kme
tijska zemljišča. O tem že opozarjajo občino Škofja Loka. ki je lastnica odlagališča in vla
gateljica v njeno sanacijo in širitev.

Kol nam je pojasnila Ana KelhI z Inšpektorata za okolje in prostor v Kranju, je Pravilnik 
o odlaganju odpadkov, ki je bil sprejet pred dobrim letom dni, ukinil termin začasnega odla
gališča. Vsem upravljalcem odlagališč je namreč dal natančna navodila in roke, do katerih 
morajo opravili sanacijo in upoštevati vse ukrepe, če hočejo še naprej obratovati. V pristoj
nosti inšpektorjev je le, da preverjajo, če bo upravljnlec odlagališča v predpisanem času 
upošteval zahteve iz pravilnika. V prehodnem času so njihove roke bolj ali manj zvezane.
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Aktualno
Javna tribuna

Varstvo starejših v občini Medvode
Starejše so zanimale cene domske oskrbe, ostale, ki se s potrebami starostnikov srečujejo poklicno,

pa kvaliteta življenja v njem.
Pobudo za javno tribuno na temo varstva 
starejših v občini Medvode, ki je bila sredi 
meseea marca v knjižnici Medvode, je dala 
dolgoletna zdravnica številnih Medvoščanov 
Ana Notar. Za realizacijo pobude je po
skrbel svetnik v občinskem svetu Peter Mili- 
tarev skupaj z občinsko upravo občine Med
vode. Največ vprašanj starejših in ostalih 
sodelujočih je bilo namenjenih predvsem 
predstavniku doma za starejše občane Bo
rutu Rezarju. Starejše so zanimale pred
vsem cene domske oskrbe.

Natančnih cen trenutno še ni, vsekakor pa se 
bodo gibale od 95 do 150 tisoč tolarjev. Dom 
za starejše se namreč deli na dva dela. Prvega 

^•predstavlja 27 varovanih stanovanj in 58 gar- 
‘Neponjer, ki so namenjene prodaji, vendar ga 

mora lastnik, ki še ni dopolnil predpisanih 65 
let, oddati v najem domu za starejše občane. 
Drugi del doma, katerega 15-odstotna solastni
ca je tudi občina Medvode, predstavlja po 
zadnjih podatkih 74 (eno, dvo ali triposteljnih) 
sob. Predvidoma bo v tem delu doma prostora 
za 130 oskrbovancev, ki si lahko obetajo tudi

doplačilo morebitne razlike med njihovimi pri
hodki in ceno oskrbe, ki jo mora po zakonu za 
vse tiste, za katere to ne morejo storiti svojci, 
opraviti občina. Hipotetično vprašanje, kaj se 
bo zgodilo s ceno domske oskrbe, če dom za 
starejše občane ne bo pridobil državne konce
sije, ki pomeni precej denarja zavarovalnice, je 
ostalo brez jasnega odgovora, saj sta občinska 
uprava občine Medvode in predstavnik doma 
za starejše prepričana, da je to skorajda 
nemogoče. Peter Virant iz Centra za socialno 
delo je izpostavil predvsem bojazen, da se bo 
dom za starejše dejansko razdelil na dva loče
na dela; na eni strani nadstandardni del, ki si 
ga marsikdo ne bo mogel privoščiti, in na dru
gi strani bolnišnični del. Da torej ne bo prosto
ra za tiste, ki so še pokretni in vitalni, vendar si 
lastne sobe ne morejo privoščili. Kljub vsemu 
je prevladalo mnenje, da se za domsko oskrbo 
odločajo še vedno predvsem tisti, ki jim 
zdravstveno stanje ne omogoča več bivanja 
doma. Tako kažejo tudi rezultati ankete, ki jo 
je Društvo upokojencev Medvode pred dvema 
letoma opravilo med svojim članstvom.

Več vprašanj so Borutu Rezarju zastavili tis
ti, ki se s starostniki in njihovimi potrebami 
srečujejo poklicno. Zdravnica Metka Pentek 
tokrat še ni dobila natančnih odgovorov glede 
zdravniškega osebja in medicinske opreme v 
bodočem domu, ki naj bi prve oskrbovance 
sprejel že konec leta. Dala jih bosta upravnik 
in višja medicinska sestra, ki naj bi preko po
letja, skupaj s strokovno skupino, poskrbela, 
da bo dom zadostil vsem zakonsko predpisanih 
zahtevam za pridobitev uporabnega dovoljenja 
in koncesije. Po zadnjih podatkih so za sprejem 
v dom prejeli že 400 prijav, od tega 80 prijav 
Medvoščanov, ki imajo pri prvem vpisu zago
tovljeno popolno prednost.

Ivanka Šuštaršič je izpostavila tudi potrebo 
po organiziranju dnevnega centra, v katerem bi 
lahko svojci, medtem ko so v službi, pustili tis
te starejše, ki sicer še ne potrebujejo domske 
oskrbe, za njih pa je varneje, da niso sami 
doma. Glede na to, da v domu za starejše ni 
primernega prostora za dnevni center, naj bi se 
ta oblikoval v sosednjih objektih, ki so bili 
prvotno namenjeni stanovanjskim hišam.

Teden boja proti raku

Ultrazvok za dvig zdravstvenega varstva
Akcija zbiranja sredstev za nakup ultrazvočne naprave v ZD Medvode odlično uspela.

Prvi teden v mesecu marcu je že tradicionalno 
teden boja proti raku. V naši občini smo ga 
obeležili z. zaključkom akcije zbiranja sredstev 
za nakup nove ultrazvočne naprave v ZI) 
Medvode, ki je odlično uspela. Znesek v višini 
4.173.000,00 tolarjev je bil zapisan na sim
boličnem čeku, ki ga je predsednik Ljub
ljanskega društva za boj proti raku primarij 
Jurij US predal v.d. direktorice ZD Medvode 
Vidi Šuštaršič Bregar.

Ta je v znak hvaležnosti vsem Med- 
voščankam že obljubila teden brezplačnega 
pregleda dojk v mesecu maju, ko bo ZD Med
vode praznoval 70 let delovanja. Iz potrdila, ki 
ga ob tej priložnosti prinesel župan Stanislav

Žagar, je razvidno, da je ža ultrazvočno napra
vo namenjenih tudi 5 milijonov tolarjev iz 
občinskega proračuna za letošnje leto. 250 ti
soč tolarjev je prispevalo Ljubljansko društvo 
za boj proti raku, ki je vodilo akcijo, in pre
ostanek ZD Medvode, saj je vrednost celotne 
naložbe 16 milijonov tolarjev.

Usluge ultrazvočne naprave so že na voljo v 
ginekološki ambulati za preglede žena in 
spremljanje nosečnic. V kratkem bodo začeli 
opravljali tudi preglede kolkov pri novorojenci, 
nekaj več časa in naporov pa bo potrebnih, da 
bo ZD pridobil koncesijo tudi za ostale specia
listične preglede, ki jih ultrazvočna naprava že 
sedaj omogoča.

S predajo čeka je akcija zbiranja sredstev za 
nakup ultrazvoka na žiro računu Ljubljanskega 
društva za boj proti raku tudi uradno zaključe
na. Seznam vseh darovalcev je na oglasni tabli 
v ZD Medvode. Na njegovem žiro računu se 
bodo v prihodnje zbirala sredstva, ki jih bodo 
morda še nakazali posamezni darovalci.

3C3C3"
KARLINA TREINEN, s.p.

Zg. Pirniče 2, 1215 Medvode 
tel.: 01/362 32 26, fox: 01/362 32 27

KOZMETIKA in PEDIKURA 
nega obraza, vratu in dekolteja 

nega aken z limfno drenažo 
celotna nega obraza in telesa 

(terapija z aroma in eteričnimi olji) 
barvanje trepalnic in obrvi 

depilacija na obrazu z voskom 
anticelulitni program 
pedikura in manikura 

refleksna masaža stopal 
color - image: določanje osebne 
barve z barvno razpredelnico

Na razpolago so DARILNI BONI 
za različne priložnosti!

A

OPTIK
LAH

UPOKOJENCI, DIJAKI IN 

ŠTUDENTJE IMAJO 10 % POPUST 
PRI PLAČILU Z GOTOVINO

Ljubljana - Šentvid 01 512 81 10, Tolmin 05 38 11 044
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Zanimivosti

POVABLJENI NA SREČANJA

Spomladanska kanu orientacija
Medvode - Medvoški taborniki vabijo k 

sodelovanju vse občane starejše od 16 let 
na spomladansko kanu orientacijo, ki bo v 
soboto, 7. aprila, ob 8.30 v zbiljski čol
narni. Ekipe bodo štele po dva člana in mo
rajo s seboj imeti kanu, dve vesli, kompas 
in pisalni pribor. Če vam kakšna stvar 
manjka, pokličite na GSM 041/ 533 - 206.

Hamlet na Telečjem
Pirniče - OTH Pirniče pripravlja predsta

vo po delu Iva Brešana: Predstava Hamleta 
v selu Mrduša Donja, ki jo je za OTH pri
redil Jernej Novak in režiral Peter Militarev 
pod naslovom: HAMLET NA TELEČ
JEM. Nadvse zanimivo groteskno komedi
jo si boste laJtko ogledali dvakrat v Domu 
krajanov v Pirničah in sicer 18. in 20. apri
la ob 20.00 uri.

Koncerti godbe
Sora - Medvoška godba na pihala bo 

letošnji prvi spomladanski koncert pripra
vila v domu Krajanov v Sori v petek, 20. 
aprila, ob pol osmih zvečer.

Pirniče - Prav tako bo ista godba imela 
celovečerni spomladanski koncert v Domu 
krajanov v Pirničah naslednji dan, 21. apri
la, ob pol osmih zvečer.

Tabornik na ogledu
Medvode - V soboto, 21. aprila, bo dan 

tabornikov in Zemlje in posvečen 50-letni- 
ci Zveze tabornikov Slovenije. V ta namen 
bodo pripravili akcijo, v kateri bodo očisti
li vse od taborniške rezidence, ob bregovih 
Sore. pa do knjižnice. Drugi del dneva pa 
bodo namenili predstavitvi taborniškega 
življenja in se bo odvijal na prostoru pred 
BC Mercator v Medvodah. Vabljeni.

Sveti trije kralji
Medvode - TUdi v aprilu medvoški pla

ninci pripravljajo zanimiv in prijeten izlet, 
ki bo Še posebej primeren za ta spomladan
ski Čas. V nedeljo, 22. aprila, se bodo zju
traj odpravili v Žiri (478 m) preko Goropek 
do Svetih treh kraljev (884 m)...Vabljeni.

Ul-uru vabi
Medvode - Koncert skupine Ul-uru 

didgeridoo zvokov bo nocoj, 6. aprila, oh 
20. uri v kulturnem domu Svoboda v Med
vodah. Vstop prost.

BILI SMO SKUPAJ

Katera je daljša
Zbilje - V soboto, 17. marca, so v soorga- 
nizaciji TD Zbilje in Ribiške družine Kranj 
pripravili ribolov na postrv. Med 81 ribiči 
je zmagovalec ujel 65 cm dolgo postrv.

Izlet v Zasavje
Medvode - Planinska vodnika Miro in 

Jože sta v preteklem mesecu odpeljala letos 
že tretjo skupino na prijeten planinski izlet 
na Cicelj v Zasavskem hribovju.

Dogodki izpred desetletij v Medvodah

Danes samo še dve zgodbi
V prvi številki takratnega medvoškega časo
pisa, ki je izšel 1. maja 1961, so bile na prvi 
strani objavljene tri zanimive zgodbe. Prva 
je pripovedovala o turistu v gostilni, ki si 
želi preprosto za kosilo nekaj domačega 
(žgance, kislo repo...), natakarica pa mu 
vztrajno ponuja razne zrezke, klobase, 
golaž in podobno in je na kraju začudena, 
da odklanja tako dobre jedi. Druga govori o 
poštenosti trgovke, ki kupcu po tednu dni 
ob ponovnem obisku takratne trgovine 
”SAVA” v Medvodah vrne preveč vplačani 
znesek in tretja zgodba razlaga vandalizem, 
ki ga nekateri počenjajo v novo nastalem 
urejenem parku v središči Medvod, ko je po 
mesecu dni uničen.

Kaj pa danes - po štiridestih letih?
Pri prvi zgodbi se danes lahko pohvalimo, da 

se je veliko spremenilo - v mnogih gostiščih 
lahko dobite bogato izbiro starih domačih jedi. 
Pri drugi zgodbi bi bilo verjetno še približno 
tako. Pri tretji pa se ni skoraj nič spremenilo. 
Še vedno obstaja "nasilje” pri novo urejenih 
površinah, prometnih znakih, javni razsvetlja
vi, da divjih odlagališč sploh ne omenjamo.

Prispevek za napredek občine
V članku "Kažipot k novim uspehom” piše 

avtor tudi naslednje: "Tovarna COLOR bo le
tos finansirala asfaltiranje prostora med 
želežniško postajo, tovarno in cesto prvega 
reda Ljubljana - Jesenice. TEKSTILNA bo 
uredila cesto od novega betonskega mostu do 
glavne ceste. Elektrarna bo uredila razsvetljavo 
ob glavni cesti in finansirala vzdrževalna dela 
na mostu preko Save pod Verjem. Skupaj s 
TESNILKO (sedanji Donit) pa bosta postavili 
novo avtobusno postajo na Klancu. Dela na iz
gradnji novih betonskih mostov preko Sore v 
Goričanah in Medvodah bosta v celoti finansi
rali CELULOZA IN TESN1LKA.

Iz sredstev občinskega stanovanjskega sklada 
bodo letos zgradili tri stanovanjske bloke. 
Stroški bodo znašali okoli 36 milijonov dinar
jev. K temu je treba dodati še devet milijonov, 
ki jih bodo prispevali privatniki. CELULOZA 
je pričela z gradnjo samskega doma pod Svet- 
jem z 21 sobami, ki bodo namenjene samskim 
delavcem omenjenega podjetja.".

Zanimiva ugotovitev, kaj so v tistih časih 
medvoška manjša in večja podjetja prispevala 
k izboljšavi in razvoju kraja. Kaj pa danes? 
Morda smo takrat znali vodstvenim ljudem teh 
podjetij krajani bolj natančno prikazati naše 
skupne potrebe. Ali pa smo bili bolj složni pri 
skupnih prizadevanjih za boljše in lepše živ
ljenje. Morda se je takrat manj politiziralo in 
več delalo! Kdo ve?

Slovesnost v Gasilski šoli
Konec marca seje v Gasilski šoli LR Slove

nije končal 63. podčastniški gasilski tečaj, ki 
ga je uspešno zaključilo kar 31 kandidatov. 
Med njimi je bila tudi podčastnica - Medvod
čanka Anica Zavašnik. Takratno šolo je vodil 
zelo znani in cenjeni gasilski strokovnjak - rav
natelj g. Vilko Frahm st. /njegova zasluga je,

da imamo danes v naši občini največjega slo
venskega zbiratelja gasilske zgodovine/, preda
vali pa so tudi znani predavatelji - naši občani: 
oče Alojz in sin Vlado Buh, Franci Kamin in 
Pavle Kristan.

V omenjeni šoli se je pridobilo svoje gasilsko 
znanje mnogo današnjih vodstvenih članov ga
silskih društev širom Slovenije.

Gospodinje govorijo...
V isti številki je zapis, kjer novinar sprašuje 

gospodinje, kaj si najbolj želijo. Vse po vrsti so 
odgovarjale, večjo izbiro kruha, boljšo zalo
ženost trgovin z zelenjavo, da nebi bile tržne 
cene večje v Medvodah, kot so v Ljubljani, več 
frizerjev, da bi ceste v naseljih večkrat polili z 
"lugom iz Celuloze” (takrat je bila večina cest 
še makadamskih), boljša izbira mesa, veliko 
trgovino, kjer bi lahko dobile vse od šivanke^ 
do avtomobila.

Katere od naštetih želja so se do danes gos
podinjam uresničile?

Vse ali skoraj vse! Zanimivo bi bilo, kaj bi si 
gospodinje želele danes?

Medvoška kronika
V tistem času se je v 7 krajevnih odborih ta

kratne občine zgodilo naslednje:
KO Topol - Trnovec je izpeljal izgradnjo te

lefonskega voda, v nekaj dneh je usposobil 
cesto za prvi avtobusni promet proti Ločnici in 
zgradil garažo. V akciji so sodelovali vsi za 
delo sposobni vaščani.

V KO Žlebe - Scničica vključno Sludenčice 
so zgradili trafo postajo in visokonapetostno 
omrežje, sredstva so prispevali ObLO Medvo
de, Elektro Kranj in krajani. Zgradili so tele
fonski vod Medvode - Golo brdo.

Prebivalci KO Smlednik so delali pri gradnji 
zasavskega vodovoda, ki so ga napeljali do 
Valburge, vse pa je bilo nared tudi za napeljaijgh 
vo v Dragočajno in Moše, ker so jim ga 06$^ 
gradnji Elektrarne obljubili zaradi potopitve 
njihovih studencev. Pirničani so obnovili ali 
popravili nekaj cestnih in drugih komunalnih 
objektov. Takratni organizatorji kino predstav 
so občanom ponudili mesečno sedem ali osem 
dokaj kvalitetnih filmskih predstav, ki so bile 
dobro obiskane. Kinoprojektor je še sedaj v 
dvorani in je eden najstarejših v Sloveniji.

V prvih štirih mesecih tistega leta se je v 
občini rodilo 30 dečkov in 10 deklic, 8 obča
nov je umrlo, 50 ljudi seje preselilo v Medvo
de in 24 se jih je odselilo, 22 oseb seje poroči
lo in ena medvodčanska se je poročila na 
Češko, 60 mladih fantov je odšlo na služenje 
"cesarju", zgodilo pa se je 6 prometnih nesreč 
v glavnem so se končale z materialno škodo.

Prosimo vse občane, ki imajo morda 
doma stare izvode nekdanjega medvoškega 
časopisa medvodski Kurir ali stare fo
tografije izpred petdeset ali sto let iz živ
ljenja naših ljudi ali podobe naših krajev, 
da nam jih odstopijo za uporabo. Vse infor
macije po tel.: 041/378-050.
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Kabelska televizija Medvode

apoApeuu
medvode
A}

ELEKTROPROM,
d.o.o.
Loke 22, 1412 Kisovec

KABELSKI SISTEM MEDVODE IMA NOVEGA UPRAVUALCA -
PODJETJE EVJ ELEKTROPROM

KDO SMO? KABELSKO RAZDEULNI SISTEM MEDVODE

Podjetje EVJ ELEKTROPROM, d.o.o., je bilo ustanovljeno leta 1989. 
Korenine podjetja pa so že v letu 1967, ko je lastnik podjetja Janez 
Vidmar začel z obrtjo s področja elektroinstalacij. Danes podjetje za
posluje že več kot 100 ljudi, ki delajo na naslednjih dejavnostih: 
v elektroinstalacije
¥ strojne instalacije (vodovod, centralno ogrevanje, plinske instalacije)
- proizvodnja tiskanih vezij in grafitnih ščetk
- kabelsko razdelilni sistem v občini Zagorje ob Savi in občini Lukovica 

ter KS Mirna na Dolenjskem

Z izvajanjem instalacij za jaki in šibki tok imamo bogate izkušnje, saj to 
dejavnost opravljamo vse od ustanovitve zasebne obrti leta 1967. 
Izvajali smo elektro instalacije na industrijskih in stanovanjskih objektih 
na območju nekdanje Jugoslavije, v Rusiji in seveda po raznih krajih 
Slovenije.
Danes dela na različnih področjih elektroinstalacij več kot 30 kvalifici
ranih in visokokvalificiranih elektroinstalaterjev, tehnikov in inženirjev z 
velikimi izkušnjami.

Poleg izvajanja in vzdrževanja elektro instalacije na raznih objektih 
gradimo tudi kabelske sisteme in omrežja. Gradimo kabelsko razdelil
ni sistem v občini Zagorje ob Savi, občini Lukovica ter v Mirni na 
Dolenjskem. Prav tako izvajamo gradbena in montažna dela na kra
jevnih in naročniških telefonskih omrežjih.

Izkušenj, znanja in sposobnosti imamo dovolj, zato je naše podjetje s 
tradicijo garancija za uspešno izvedbo in vzdrževanje sistema. Kabel
ski sistem se bo v prihodnje povezoval preko optičnih kablov tudi 
navzven, sami pa že imamo izkušnje tudi z optičnimi povezavami, saj 
smo na območju občine Zagorje ob Savi med seboj povezali 7 optičnih 
otokov ter kakovostno rešili tudi povezavo za kabelski internet. Takšen 
pristop omogoča kakovosten prenos na območju vseh "otokov".

Po sklepu sveta Zavoda za kabelsko televizijo Medvode je naše pod
jetje od 1. 4. 2001 upravljalec kabelsko razdelilnega sistema na ob
močju občine Medvode.

Kabelsko razdelilni sistem Medvode je bil zgrajen z željo, da bi čim 
širšemu krogu krajanov omogočil na čim enostavnejši način sprejem 
zemeljskih in satelitskih RTV programov. Sistem se je z leti vse bolj ši
ril tako, da danes pokriva pretežni del občine Medvode, deloma pa 
sega tudi na območje mestne občine Ljubljana.

Kljub temu da je bil sistem grajen skrbno in kakovostno, bo potrebna 
obnova in dodelava celotnega sistema. KRS sistem se bo obnavljal 
zaradi treh razlogov:

1. razširitev frekvenčnega območja
Sedaj sistem omogoča prenos frekvenc (oziroma kanalov) do 450 
MHz, kar pomeni pri sedanji programski shemi polno zasedenost in 
ni več mogoče večati števila programov. Prenovljeni sistem bo 
omogočal prenos do 606 MHz. Tehnologija novih ojačevalnih 
naprav omogoča kasnejšo zamenjavo posameznih modulov v ojače
valnikih ter razširitev prenašanega frekvenčnega območja do 862 
MHz (celotno RTV območje, ki ga sprejemajo radijski in TV spre
jemniki). S povečanjem frekvenčnega območja bo možno v pro
gramski shemi dodati v prihodnje še kakšen program ter omogočiti 
kakovostne dvosmerne komunikacije.

2, prenos po optični« kablih
Sedanji sistem je bil v celoti zgrajen s koaksialnimi kabli. Zaradi 
povečanega frekvenčnega področja in posledično zato tudi nekaj 
večjega števila ojačevalnih naprav v sistemu, se povečajo tudi za
hteve za kakovost prenosa. Zato bo potrebna uvedba t.i. "optičnih 
otokov", kar pomeni, da bomo v prihodnjih dveh
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letih v posamezna naselja od glavne sprejemne postaje KRS napel 
jali optične kable. V dogovoru z zavodom bodo takšne povezave 
predvsem v tistih območjih, kjer je dolžina kabelskih linij največja in 
kakovost prenašanega signala sedaj najbolj niha.

3. vzpostavitev dvosmernih komunikacij
Sedanji sistem omogoča samo prenos v smeri od glavne sprejem
ne postaje proti naročnikom (uporabnikom) sistema. Sistem bomo v 
roku treh let dogradili do te mere, da bo imel vsak zainteresirani na
ročnik (kjerkoli v sistemu) možnost priključitve na t.i. kabelski inter
net.
Prvi zainteresirani naročniki na območju centra Medvod bodo imeli 
možnost priključitve na kabelski internet že pred začetkom letošnjih 
poletnih počitnic.
Poleg kabelskega interneta bomo sčasoma v sodelovanju z zunanji
mi ponudniki uvajali tudi druge storitve (storitve varovanja objektov, 
telemetrija, ipd.).

Poleg obnove KRS sistema bomo skrbeli tudi za novogradnje, in sicer 
tako za izvedbe v naseljih, kjer KRS omrežja še ni, kot tudi na območ
jih, kjer sistem že obstaja, pa naročniki še niso priključeni nanj.

OBNOVA V STANOVANJSKIH BLOKIH

Sedanje stanje notranjih instalacij v stanovanjskih blokih večinoma ka
kovostno ne omogoča izvedbe sodobnih komunikacijskih storitev, 
kakršen je npr. kabelski internet. Zato bo potrebno v večini stanovanj
skih blokov v celoti obnoviti notranje instalacije po sistemu "zvezde” - 
vsak naročnik oziroma naročniška vtičnica bo priključena na vertikalni 
razvod sistema, ki bo potekal po stopnišču ali hodniku. Na tak način 
se onemogoči morebitni negativni vpliv (ki ga vnašajo nekateri starejši 
TV sprejemniki) preko omrežja na druge naročnike, poleg tega pa brez 
posodobitve ni mogoča kakovostna izvedba oziroma dogradnja siste
ma za potrebe kabelskega interneta.

KABELSKI INTERNET

Sočasno z obnovo omrežja kabelsko razdelilnega sistema bo poteka
la tudi usposobitev za dvosmerni prenos kabelskega interneta. Dode
lavo sistema bomo najprej začeli od mesta glavne sprejemne postaje, 
ki se nahaja na območju poslovnih prostorov tovarne Color ter nato na
daljevali v smeri proti severo-zahodu Medvod (Gorenjska cesta, Med
veška cesta, Cesta komandanta Staneta, Kržišnikova ulica, Višnarjeva

I Kabelska televizija Medvode ----------------------------------

ulica, Ulica k studencu...). Ob tem bi želeli poudariti, da ne bomo za
nemarjali drugih področij.
Vse zainteresirane naročnike vabimo, da nam svoje zanimanje za 
možnost priključitve sporočijo na naslov: EVJ ELEKTROPROM, 
d.o.o., Loke 22, 1412 Kisovec, 03 / 56-57-150 ali elektronski naslov: 
info@elektroDrom.si. Na osnovi interesa naročnikov bomo ustrezno 
prilagodili dinamiko obnove KRS omrežja in usposobitev za kabelski 
internet.

Stroški priklopa na kabelski internet zajemajo samo stroške dobave in 
montaže kabelskega modema NeMo, Ethernet mrežne kartice, nove 
vtičnice, zaščitnih filtrov ter drobni material. Skupni strošek je okoli 
70.000 do 80.000 SIT (z že upoštevanim DDV). Posebnega stroška 
priključnine ni (ob pogoju, da je naročnik že priključen na KRS 
omrežje). Plačilo stroškov priklopa (oprema, montaža) je možno tudi na

6 obrokov, omogočamo pa tudi najem modema (2.975 SIT mesečno 
z že upoštevanim DDV).

Kabelsko omrežje znotraj sistema omogoča podatkovne hitrosti do 10 
Mbit/s ("dovvnload") in do 2,5Mbit/s ("upload"), za naročnike (fizične 
osebe) je prepustnost omejena do 128 kbit/s. Vsak naročnik kabe
lskega interneta bo imel na razpolago 2 naslova za elektronsko pošto.

V začetku bo mogoč samo t.i. naročniški paket za časovno neomejen 
dostop (cena naročnine bo okoli 8.300 SIT mesečno z že upošteva
nim DDV), kasneje pa bomo uvedli tudi možnost obračunavanja po ko
ličini prenosa podatkov. O različnih možnostih uporabe internetnega 
priključka bomo sproti obveščali naročnike oziroma uporabnike ka
belskega sistema, odvisni pa bodo od posameznih dobaviteljev oziro
ma ponudnikov storitev v kabelskem sistemu Medvode.

NAROČNIŠKA SLUŽBA

Stranke lahko sporočajo svoje pripombe, vprašanja in spremembe v 
zvezi s KRS Medvode ter se prijavljajo za priklop na naslednje načine:

• Pisno na naslov: EVJ ELEKTROPROM, d.o.o.
Loke 22, 1412 Kisovec

• Po telefonu med 7. in 15. uro: 03 / 56 57 150
• Kontaktna oseba: Beno Ranzinger

• Po telefaksu: 03 / 56 71 488

• Po elektronski pošti: info@elektroorom.si

Pri problemih, ki se na ta način ne bodo mogli rešiti, bomo stranko 
obiskali na domu.

Poleg tega bomo stranke KRS Medvode in druge občane o priložnos
tnih akcijah ali spremembah obveščali še na druge načine:
- informacije na lokalni televiziji
- informacije v lokalnem časopisu
- informacijski letaki.

VZDRŽEVALNA SLUŽBA

Služba za odpravo napak na kabelsko razdelilnem sistemu je na voljo 
vsak dan (tudi nedelje in praznike) od 06.00 do 21.00 ure, v nočnem 
času pa bo za sporočila na voljo telefonski odzivnik.

tel. 041 / 605-687, Milan Grobin 
tel. 041 / 844-898, Primož Hribar

Upravitelj KRS sistema bo v primeru večje okvare na sistemu (npr. iz
pad v eni ali več primarnih linijah sistema) pristopil k odpravi takoj ozi
roma najkasneje v roku ene ure po prejemu sporočila o okvari. V pri
meru napake manjšega obsega (npr. pri stranki ali v delu sekundarne
ga razvoda) pa v roku 12 ur od prejema sporočila.
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Kabelska televizija Medvode
NAROČNINA (VZDRŽEVALNINA)
Naročnina (vzdrževalnina) se bo obračunavala mesečno in izstavljala na posebnih položnicah. 
Plačilo naročnine se opravi do 15. v mesecu za pretekli mesec. Možno je plačevanje s trajni
kom (ob prehodu iz klasičnega na plačevanje s trajnikom priznamo enkratni popust v višini eno
mesečne naročnine). Možno je tudi plačilo za eno leto vnaprej (ob tem obračunamo 11 meseč
nih naročnin).
Cene naročnine se bodo usklajevale (v skladu s pogodbo med zavodom in upravljalcem) enkrat

__^__ . letno, in sicer glede na rast drobnoprodajnih cen ter morebitnim povečanjem stroškov za avtors-
.... -r'- ke pravice in pristojbine za prenos programov.

~ Od 01.04.2001 znaša naročnina 1.800,00 SIT (19% davek na dodano vrednost je že upošte
van).

CENA PRIKLJUČITVE NA KRS MEDVODE
Cena priključitve na KRS sistem:
1. priključek za stanovanje v stanovanjskem bloku
2. priključek za stanovanje v stanovanjski hiši
3. objekti izven strnjenih naselij
4. poslovni uporabniki
Cene že upoštevajo 19% davek na dodano vrednost.

47.600.00 SIT
83.300.00 SIT
na osnovi ocene stroškov po ogledu 
na osnovi predračuna po ogledu

Q

O

OTOK "A"

j

INFORMATIVNA PRIJAVA ZA PRIKLJUČITEV NA KABELSKO RAZDELILNI SISTEM 
MEDVODE IN/ALI KABELSKI INTERNET V KRS MEDVODE

Ime in priimek:___________________________________________________________________________________________________
Naslov:_________________________________________________________________________________________________________
Tel.:______________ fax:_____________________ nmt/gsm:____________________________________________________ _______
Elektronski naslov:____________________________________ @__________________________________________________________

Zanimam se za priključitev na:
- kabelsko razdelilni sistem
- kabelski internet; (priključek az KRS že imam da ne)

Kje imate oziroma želite priključek:
- stanovanje v bloku
- stanovanje v ind. hiši
- drugo:______ ____________________________________________________________________________________________ —------
Podpis: _________________________________________________________________________________________________ —--------
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ANKETA O RAZŠIRJENOSTI SODOBNIH 
TELEKOMUNIKACIJSKIH STORITEV

Kabelska televizija Medvode----------------------------
6.) Kako pogosto pa sicer uporabljate posamezne storitve 
Interneta?
(ustrezni odgovor označite s križcem.)

Spoštovani,
s 1. aprilom letošnjega leta je Zavod kabelska televizija Medvode 
prenesel upravljanje sistema CATV na podjetje EVJ Elektroprom, 
d.o.o. S tem so zaključena več kot leto in pol trajajoča prizadevan
ja izbire upravljalca, ki bo zagotavljal trajnejši in hitrejši razvoj sis
tema ter uvajanje novih telekomunikacijskih storitev. Delo zavoda 
bo odslej usmerjeno predvsem v vlogo lokalnega informativnega 
medija, upravitelj pa bo zaradi precejšnjih finančnih vlaganj v 
nadaljnjo prenovo sistema ekonomsko motiviran k uvajanju in 
trženju novih telekomunikacijskih storitev.

Da bi ob začetku trženja novih storitev čim bolje spoznali Vaša 
pričakovanja in potrebe na omenjenem področju, ter s skladu z nji
mi oblikovali ustrezen tržni pristop, Vas prosimo, da izpolnite 
vprašalnik. V njem je 10 vprašanj izbirnega tipa, na katera odgo
varjate tako, da označite ustrezen odgovor (obkrožite, podčrtate, 
označite s križcem,...). Če ni drugače navedeno, izberete le en 
odgovor. Z željo pridobitve čim verodostojnejših odgovorov, Vas 
naprošamo da, v kolikor je mogoče, izpolnite vprašalnik v sodelo
vanju s člani gospodinjstva, ki je lastnik kabelskega priključka.

Za sodelovanje se Vam že v naprej zahvaljujemo in Vas lepo po
zdravljamo.

1.) Ali imate doma računalnik?

1 - Da;
2 - Ne, vendar ga nameravam v kratkem kupiti;
3 - Ne in ga ne nameravam kupiti.

2. ) Kje uporabljate računalnik? (Možnih je več odgovorov.)

1 - v službi
Da; Ali ste v službi za področju ki ga pokriva CATV 
Medvode?
Ne;

2 - doma;
3 - drugje__________________________ _______________

3. ) Ali uporabljate internet?

1 - Da (koliko ur mesečno preživite povezani na internet): 
a - manj kot 12 ur; 
b - 12 do 20 ur; 
c - 20 do 40 ur; 
d - 40 do 80 ur; 
e - več kot 80 ur; 
f - ne želim odgovoriti;

2-Ne.

večkrat
dnevno

nekajkrat
tedensko

nekajkrat
mesečno

manj kot 
enkrat na

mesec
nikoli

E pošta

WWW

FTP

Mailing liste

telnet

MUD in MOO sistemi

Interaktivno igranje igric 
(duake, Unreal, ipd.)

Novičarske skupine 
(Nevvsgroups)

Pogovorne kanale 
(Irc, ipd.)

Usenet

7. ) Ali Vas kaj moti pri uporabi interneta?
(Možnih je več odgovorov, ki jih s številkami, ki jih napišete pred 
odgovor, razvrstite po pomembnosti.)

- obsežnost svetovnega spleta;
- počasen prenos podatkov;
- varnost podatkov;
- dostop do podatkov;
- cena;
- drugo __ ____________________ __________________________

8. ) Če bi imeli možnost dostopa do interneta preko ka
belskega omrežja, ali bi jo uporabljali?

1 - Da - Zakaj?______ ____________________________________
Predvidoma koliko ur mesečno? 
a - manj kot 12 ur; 
b -12 do 20 ur; 
c - 20 do 40 ur; 
d - 40 do 80 ur;
e - več kot 80 ur; j
f - ne želim odgovoriti;

2-Ne- Zakaj?_______________ _____________________________

9. ) Ali ste naročnik storitev CATV Medvode?

4. ) V kakšne namene uporabljate Internet oziroma ga name
ravate uporabljati v bližnji prihodnosti?
(Možnih je več odgovorov, ki jih s številkami, ki jih napišete pred 
odgovor, razvrstite po pomenbnosti.)

-poslovno (komuniciranje s poslovnimi partnerji, internetno 
poslovanje);

- razvedrilo;
- izobraževanje, iskanje informacij;
- nakupi;
- komuniciranje z ostalimi uporabniki;
- drugo___________________________ ____________________

5. ) Kje imate dostop do Interneta ali pa ga boste v kratkem
dobili? (Možnih je več odgovorov.)

1 - v službi;
2 - v šoli, na fakulteti;
3 - knjižnica;
4 - doma (sem naročnik pri komercialnem ponudniku);
5 - Cyber Caffe;
6- drugo___ ____________________________________________

1 - Da;
2-Ne.

Prosimo Vas, da pošljete izpolnjeno anketo do vključno 18. aprila 
2001 na naslov
TELEVIZIJA MEDVODE, Cesta komandanta Staneta 12, 1215 
Medvode.

Za potrebe žrebanja prosimo pripišite
Ime;___________ ____________ _______________________________
Priimek:__ _______________ ________________________________
Naslov:_____ ____________________________________________ —
Starost:________________________ (neobvezno, vendar zaželeno).

Nagrade:
1. vikend paket za dve osebi v Čateških toplicah
2. več praktičnih nagrad

Žrebanje bo izvedeno v sredo, 19. aprila 2001, ob 21.15 na 
TV Medvode.
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Zanimivosti I

■ "s.

Dobro obiskan prikaz obrezovanja sadnega drevja. Matjaž Maležič Matjaž Harmel

Projekt CRPOV

Prednost imajo ceste In pitna voda
Lani projekt prenove sadovnjakov, letos predvsem projekti za ureditev glavne komunalne infrastrukture.

Marca se je s praktičnim prikazom obrezo
vanja starih kmečkih sadovnjakov na 

.Katarini zaključi prvi del programa preno
se sadjarstva, za izvedbo katerega je občina 
Medvode prejela 1,5 milijona tolarjev 
državnih sredstev iz programa celostnega 
razvoja podeželja in vasi (CRPOV). Na 
letošnji razpis Ministrstva za kmetijstvo, 
gozdarstvo in prehrano, ki ho konec aprila, 
bodo poslali projekte, ki so usmerjeni v iz
gradnjo infrastrukture na območju celotne
ga polhograjskega dela naše občine.

Občina Medvode je v lanskem letu kandidi
rala za državna sredstva namenjena za celostni 
razvoj podeželja in vasi s tremi projekti, ven
dar je Ministrstvo za kmetijstvo, gozdarstvo in 
prehrano namenilo poldrugi milijon tolarjev le 
za program prenove sadjarstva, ki vključuje 
izobraževanje o sadjarstvu, prodaji in predelavi 
sadja ter program obnove sadovnjakov. Pro
gram izhaja iz dejstva, da je bilo na tem po
dročju včasih veliko kakovostnih sadovnjakov, 
v katerih so pridelovali nad štirideset različnih 
sort sadja. Zaradi slabih življenjskih pogojev 

Sin slabih tržnih razmer, je večina domačinov 
ladjarstvo opustilo, sadje, ki ga kljub vsemu 
pridelajo, pa porabijo za lastne potrebe ali 
žganjekuho.

Do sedaj so bila v sodelovanju z medvoško 
kmetijsko svetovalno službo organizirana pre

davanja o žganjekuhi, predelavi sadja in načrto
vanju ter obnovi sadovnjakov. ”Na predhodnem 
predavanju o sadjarstvu je nekaj posameznikov 
že izrazilo zanimanje za obnovo svojega stare
ga sadovnjaka oziroma za nasad novega. Zato 
smo že opravili ogled na terenu, žal so na 
razpolago zgolj majhne parcele, kar postavlja 
določene omejitve. Kljub vsemu bomo pripra
vili zasaditvene načrte in jih verjetno že jeseni 
realizirali,” je nadaljnje načrte projekta obnove 
sadovnjakov predstavil vodja drevesnice pri 
Kmetijskem zavodu Ljubljana Matjaž Maležič.

"Želje prebivalcev tega območja so pred
vsem, da se uredijo ceste, vodovod in parki
rišča. Zato naj bi v letošnjem letu za sredstva iz 
projekta CRPOV kandidirali s projektom ob
nove ceste na Osolnik in Gonte ter z izgradnjo 
vodovoda za Studenčice. V primeru, da bo 
pripravljena dokumentacija, bomo za sredstva 
zaprosili tudi s projektom ureditve parkirišča 
in spremljajočih objektov na Katarini. Ker se 
del dokumentacije še pripravlja, še ni znana 
končna predračunska vrednosti projektov. Dej
stvo pa je, da bodo visoka, saj je naprimer le 
predračunska vrednost za izgradnjo in ureditev 
ceste na Osolnik 216 milijonov tolarjev, dobra 
polovica teh sredstev za cesto na Gonte in 30 
milijonov za vodovod,” je načrte pojasnil Mat
jaž Harmel, predstavnik podjetja Oikos, ki za 
našo občino pripravlja projekte.

Ministrstvo za kmetijstvo, gozdarstvo in 
prehrano sofinancira manjši del celotne 
naložbe oziroma največkrat 30 odstotkov pred
računske vrednosti nekega projekta. Ostalo 
mora financirati občina sama skupaj z krajani. 
V letošnjem letu je v občinskem proračunu 
občine Medvode za projekte CRPOV name
njenih 10 milijonov tolarjev. Ker pa letos 
nameravajo kandidirati predvsem s pojekti za 
komunalno ureditev območja, takšne so bile 
namreč želje prebivalcev, predvidevajo, da se 
bodo sredstva v ta namen lahko črpala tudi iz 
ostalih proračunskih postavk.

Člani programskega sveta za projekt CR
POV so: Sandi Bartol, Vida Bališ, Štefan 
Čebašek, Mojca Barle, Vladimir Bertoncelj 
in povezovalec s pripravljalccm projekta 
Rok Tomšič.

Če bo občina Medvode uspela pridobiti 30 
odstotkov državnih sredstev vsaj za enega 
izmed projektov, bo to končno malo večji 
kupček denarja, še predvsem, če ga primer
jamo z lanskim. Ostaja seveda vprašanje, ali 
bo država segla v svojo blagajno za celostni 
razvoj podeželja in vasi tako globoko za obči
no, ki sodi med tiste, ki so se sposobne preživ
ljati same.

Šolski prevozi

Plačilo je nezakonito
56. člen Zakona o osnovnih šolah določa, kdo je 

upravičen do brezplačnega prevoza v šolo - ravnatelji 
zaenkrat še ne terjajo plačila.

V zadnji številki Sotočja smo vam že posredovali vsebino dopisa, 
ki ga je župan Stanislav Žagar naslovil na ravnatelje OŠ Medvo
de, OŠ Simona Jenka Smlednik in OŠ Pirniče, v katerih jih ob
vešča, da so starši tistih vozačev, katerih kraj bivanja od šole ni 
oddaljen več kot 4 kilometre, od I. marca naprej dolžni plačevati 
šolske prevoze. Navedena je bila še višja cena za primer, če bi 
starši želeli, da se urnik prevoza prilagodi šolskemu urniku.

V OŠ Medvode so stališče staršev vozačev že preverili v kratki an
keti. dobili pa so tudi skupno stališče iz KS Senica, kjer so starši pri
pravljeni plačevali le razliko med ceno voženj, ki jim po zakonu pri

padajo, saj je šolska pot ocenjena za nevarno, in višjo ceno, ki velja v 
primeru, da sc urnik voženj prilagodi urniku pouka. Tudi v OŠ Simo
na Jenka v Smledniku so stališče staršev preverjali prek vprašalnika. 
52 se jih je strinjalo s plačilom, 27 jih je plačilo zavrnilo, 10 pa bi jih 
plačevalo le polovično ceno, saj se njihovi otroci vozijo le v eno smer. 
Nekateri so seveda tudi dopisali, da jim pripadajo brezplačni prevozi. 
Glede na to, da je urnik voženj že sedaj prilagojen Šolskemu urniku, 
se je vprašalnik nanašal le na nižjo ceno prevozov. Tudi v OŠ Pirniče 
so staršem vozačev, teh je 120, posredovali županov dopis in vprašal
nik. Polovica se jih je opredelila proti plačilu, nekateri pa zahtevajo 
tudi sestanek s predstavniki občine.

Vodstva osnovnih šol in seveda tudi starši namreč poznajo 56. člen 
zakona o osnovni šoli, ki pravi, da brezplačen prevoz pripada ne le 
tistim, katerih kraj bivanja je od šole oddaljen najmanj 4 kilometre, 
ampak tudi vsem, katerih pot v šolo je Svet za preventivo in vzgojo v 
cestnem prometu občine Medvode ocenil za nevarno. Ravnatelji vseh 
treh šol so na župana naslovili dopis, v katerem so ga med drugim ob
vestili, da staršem šolskih prevozov zaenkrat še ne nameravajo za
računati. saj bi bilo to protizakonito.
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Ljudje in dogodki
w Ivanka in Ana Jamnik - letos devetdeset

Šestkrat medla in nedelja
Da si celo življenje pripravljen na vse dobro in vse hudo, je morda 
eden izmed predpogojev za dolgo življenje. Letos bodo, o tem ni 

dvoma, kar tri Sničanke praznovale devetdesetletnico.

Ženam za praznik
V mesecu marcu sta dva praznika, ko se 

bolj kot sicer poudarja vloga, ki jo imajo 
ženske v naši družbi ali kot enakopravne 
partnerice moškim ali kot matere. Prav 
otroci so običajno tisti, ki brez predsodkov 
in iz srca čestitajo ob obeh praznikih, tako 
kot so to storili 9. marca na skupni priredit
vi v domu Svoboda v Medvodah pod orga
nizacijsko taktirko in na pobudo OŠ Simo
na Jenka Smlednik. Mladi so svojim ma
mam, babicam in ostalim, tako kot to zna
jo, ogreli dlani. Učenci OŠ Medvode so za
peli pod vodstvom Simone Zaveršnik. za 
skeč in recitacijo pa je poskrbela dramska 
skupinica mentorice Marjete Jamnik. Prav 
tako s petjem, igro in recitacijo so mama 
čestitali učenci OŠ Pirniče pod vodstvom 
Karmen Rebolj in Janje Bergant. Tudi OŠ 
Simona Jenka iz Smlednika se je predstavi
la s pevskim zborom, ki ga vodi Marjana 
Rehberger in recitatorsko skupino mentori
ce Mateje Ribič. Pelje, recitacije, skeči, 
ples so prepletli z mislimi o ženskah, ki so 
predvsem v vlogi naših dragih mam, ki 
skrbijo za nas, nas hranijo, nam likajo in 
pospravljajo za nami in so sploh hvaležne 
za vse naše majhne pozornosti.

OTH Pirniče - stalni umetniški 
večeri

Pirniče - Z večerom poezije in petja so v 
petek, 9. marca, na Odru treh herojev v Pir
ničah začeli s stalnimi umetniškimi večeri. 
Prvi v vrsti večerov je bil namenjen vsem 
materam, ženam in dekletom ob dnevu 
žena. Program je sooblikoval in vodil že 
priznani pesnik Jurij Marussig. Večeri bodo 
postali nova stalnica pirniškega odra, na
menjeni pa so vsem ljubiteljem lepe slo
venske besede. V OTH Pirniče s tem ponu
jajo možnost vsem že odkritim in skritim ta
lentom, da se predstavijo širši javnosti. K 
sodelovanju in sooblikovanju prihodnjih 
umetniških večerov vabijo prav vse. Pesnike 
in pisatelje, stare in mlade oziroma vse. ki bi 
sc radi udeležili njihovih delavnic. O. Š.

Tudi mačeha je mama
V dvorani prosvetnega društva Svoboda 
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Krajani Senice so oba praznika posvečena 
ženam in mamam v mesecu marcu združili 
v prijetno srečanje v pozdrav pomladi. Za
pel jim je oktet Lipa iz Sore, za recitacijo so 
poskrbeli otroci in za glasbeno spremljavo 
ob klepetu narodnozabavni ansambel Trio 
Tihojla. Priložnost so izkoristili tudi za 
čestitke dvema izmed treh mam, ki bosta 
letos praznovali 90 let; Ana Jamnik konec 
julija in Ivanka Jamnik novembra. Tretji, 
Jožefi Košenina, je zdravje ponagajalo in se 
ni mogla pridružiti veseli družbi.

Lep jubilej bi letos praznovalo kar pet 
Sničank, vendar sta prav lani umrli dve izmed 
njih. Kaj je torej na Sp. Senici, vse so bile sko
rajda sosede, takšnega, da daje življenju tako 
lepo število let. Svakinji Ivanka in Ana, ki sem 
ju prosila za pogovor, menita, njuni hčeri, kot 
po pravilu tudi Ivanka in Ana, pa sta 
prepričani, daje nekaj pravgotovo na pridnosti 
in potrpljenju, ki ga premorejo. "Naše mame 
znajo bolj potrpel. Celo življenje so priprav
ljene na vse hudo in vse dobro,” pravita hčeri 
med pogovorom, medtem ko mami sedita ob 
topli peči z eno nogo na pručki, da je bolj 
udobno. Ivanka spremlja naš pogovor in vsake 
toliko časa po premisleku tiho protestira, da to 
že ni treba zapisati. Vendar to stori na tak 
način, da nikoli ne veš, ali to misli resno. Ana 
tiho sedi poleg nje z obveznim rahlim nasme
hom na obrazu.

Za en teden jih imam
”Če bi lahko brala, potem bi bilo vse dru

gače. Tako pa mi je velikokrat dolgčas,” pravi 
Ivanka Jamnik, ki smo ji z napovedanim 
obiskom dodobra popestrili teden s tuhtanjem 
o tem, češ če nam ima sploh kaj povedati, 
razen tega, kako dobri so njeni otroci.

Oči so ji ponagajale in že zdavnaj so mimo 
tisti časi, ko je otrokom namesto njih še brala 
domača branja in pisala obnove. Res je, da ji 
hči Ivanka pride zjutraj zakurit v peči, ji 
popoldne prinese kosilo in ji zvečer vošči 
lahko noč. In res je, da je kar pet od sedmih 
otrok svoj dom ustvarilo v bližini, vendar tako 
živahno in toliko "šundra”, kot gaje bila mama 
Ivanka vajena celo življenje, pri Puklarjevih ni 
več. Dan se ji začne in običajno tudi zaključi 
ob poslušanju radia in lepih pesmi. "O, lepo 
petje rada poslušam. Če je treba, je radio celo 
noč prižgan,” pravi. Dan pa je čisto izgubljen, 
če radio ni nastavljen na pravi postaji in zato 
ne sliši osmrtnic, medtem ko kateri izmed 
okoliških zvonov oznanja smrt v bližini. Že 
več kot dvajset let je vdova.

Ivanka seje rodila v veliki družini s trinajsti
mi otroki pri Markovih v soseščini. Zato je 
Puklarjevega Franceta, svojega bodočega 
moža, dobro poznala. Hči Ivanka je medtem že 
prinesla ključ, saj je slutila, da bo mojemu 
vprašanju, kdaj je preskočila iskra, sledila

mamina pripoved o tem, kako jo je ata napotil 
k sebi domov. Ko jo je nekega dne srečal v 
Ljubljani, ji je zaupal ključ, češ naj ga odnese 
k njim domov, da ga oče ne bo čakal pred za
prtimi vrati. Ivanka je obljubo izpolnila in s 
ključem kar dvakrat odšla k sosedovim, začu
dena, zakaj neki ni nikogar doma. France je 
tisti večer sam prišel k Markovim po ključ od 
hiše in do srca. Pri 27-tih seje poročila z njim 
in priimek Veber zamenjala za Jamnik.

"Vedno sem bila doma na kmetiji, vajena 
kmečkih opravil. Nič mi ni bilo hudo, saj sem 
s tem gor rastla. Dela je bilo vedno prek 
glave,” pravi mama Ivanka. V dobrih desetih— 
letih je rodila osem otrok. Lela 1940 najpnSfjfp 
Vinka, na isti dan le leto kasneje Toneta, nato 
Kristino, Franceta, Janeza, Ivanko, Minko in 
Marka. Le Janeza je pri osmih mesecih vzela 
huda pljučnica.

Ata France je na vprašanje, koliko otrok je 
doma, vedno odgovoril, da jih ima za en teden. 
"To pa le zapišite, da sem zadovoljna, da so 
bili vsi otroci pridni in so si ustvarili svoj 
dom,” nadaljuje mama ponosna, da prav nihče 
ni skrenil s prave pot.

Spomin ji še dobro služi, tako tisti za včeraj 
kot oni za desetletja nazaj, ko je bila sama s 
štirimi majhnimi otroki in z možem v "gmaj
ni” pripravljena, da jih preselijo. "Soseda mi je 
prišla povedati, da nocoj pridejo po nas. V 
Žakelj sem dala vse potrebno; hrano, otroške 
"guante", sveče in "žueplenke”. Hvala Bogu 
jih takrat ni bilo," obuja spomine v sniški go
vorici, ki bi bila pravilno zapisana le, če hi vse 
ustrezne l-je zapisala kot nekaj med v-jem in 
u-jem in bi se slišalo kot naprimer "srn Sua".igfc

Pri Puklarjevih je bila vedno polna hiša. At®^ 
France, izučen "bognar" oziroma kolar, je za 
otroke izdeloval igrače. Celo lepo zakrivljene 
smuči so bile vmes in sobno kegljišče, ki je ob 
večerih privabilo v hišo še sosede. Hči Ivanka 
se še dobro spominja tudi očetovega ročno 
izdelanega črnega mrliškega voza, ki so ga kot 
majhni vedno pripravljali, ko je kdo od blizu 
ali celo od dlje umrl in je Janko z Zg. Senice 
prišel ponj, daje vanj vpregel par vrancev.

"Prav dobro nismo nikoli jedli,” je del 
odgovora na vprašanje, kje neki hi se skrivala 
skrivnost dolgega življenja. "Šara na različne 
načine in šestkrat medla ter klasično nedeljsko 
kosilo s koščkom mesa, ki ga je mama postavi
la pred očeta. Ta ga je vedno razdelil na devet 
enakih delov, ” dodo še mlajša Ivanka.

Pet otrok je svoj dom ustvarilo na Senici. 
Minka je v Kranju, Kristina pa v Mednem. 
Vseh sedem ohceti je bilo doma v hiši. Mama 
Ivanka še danes, ko se bliža devetdesetim, 
noče biti med tistimi, ki bi z ohceti prva hitela 
domov. Se je že zgodilo, da je brez spanca 
odšla k nedeljski jutranji maši. Sedaj se 
poročajo že vnuki; 17 jih je in že 20 
pravnukov.
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Svakinji Ivanka in Ana Jamnik in njuni hčeri Ivanka in Ana.

"Tudi hodim še lahko, čeprav mi je zdravnik 
že pri 60-tih, ko sem imela hudo sklepno 
revmo, dejal, da ne bom nikoli več,” pravi in 
doda, da bo že držalo, daje dovolj molila. ”Ko 
vsak prvi petek v mesecu pride k njej na obisk 
sorški župnik, da jo spove, jo vedno skrbi, 
katere grehe bi povedala, saj jih nič nima,” 
doda še hči. Nič presenetljivega torej ni, če se 
po kakšnem prijetnem klepetu o tem in onem, 

/ V dogo potem sprašuje, ali ni bilo kaj oprav- 
./anja vmes, in če morda le ni grešila.

Štruklji na ”domf”
Da se žal ne spominja, je najbolj pogost 

odgovor Ane Jamnik, saj ji zadnji dve leti 
spomin ne služi več najbolje. Zato je spomine 
na včeraj in na desetletja nazaj obujala z njo 
oziroma namesto nje hči Ana, ki pravi: ”Na 
splošno je kar zdrava, le na nogi ima odprto 
rano. TUdi sliši ne več prav dobro, ampak če 
zjutraj pri zajtrku ni vsaj enega časopisa, je pa 
kar malo narobe. Prebere vse, zapomni si pa 
ne. TUdi šopek, ki ga je dobila od sokrajanov, 
jo vsak dan na novo preseneča, češ od koga in 
za koga neki je. ” štirinajst let je že vdova. Ima 
9 vnukov in 4 pravnuke.

Čeprav je bila Ana, takrat se je pisala še 
Dobnikar, doma na Svetju, ima tudi ona svoje 
korenine na Senici, saj je bil njen ata Češpov s 
Sp. Senice. Že od svojega dvanajstega leta da
lje je, tako kot pred tem njena mama, služila 
) i drugih ljudeh. Vmes je bila tudi dve leti 

pestrna. Janka je spoznala, ko je služila pri Za
jčevih na Sp. Senici. "Vedno je dejala, daje ata 
"šlevu" okrog nje. Ko je nekoč k njegovi sesti 
Johani prinesla šivat, ji je Puklarjeva mama 
kar povedala, da že ve, da bosta enkrat v 
"žlahti”, če bo vse po sreči," obuja spomine 
hči Ana na vse tisto, kar ji je mama nekdaj 
rada povedala. Ana in Janko sta se vzela in si

uredila dom nedaleč stran. Rodili so se jima 
štirje otroci. Prav na dan Ivankine in France
tove poroke jima je takoj ob rojstvu umrl sin 
Janko. "Drugi po vrsti Andrej, ki ima danes 62 
let, seje pri dobrih dveh letih najedel strupenih 
rdečih jagod z grmičevja, ki ga je bilo nekdaj 
veliko. Ko seje po dveh tednih zbudil iz kome, 
ni najprej nič videl in ničesar znal. Z mamo sta 
morala vse začeti znova,” pravi tretja po vrsti, 
moja sogovornica Ana, ki zadnje leto skrbi za 
mamo. Ob domači hiši je svoje gnezdo spletel 
pet let mlajši Matevž, ki je skupaj s svojimi 
tremi sinovi še dolgo hodil domov k mami na 
makarone z drobtinami na "masovnku".

Mama Ana je bila ves čas doma. Skrbela je 
za družino in delala na polju. "Naša mama je 
bila prava dninarica. Še kasneje je, kljub atove
mu hudovanju, večkrat hodila pomagat dru
gim," pravi Ana. Svojim naslednikom bo osta
la v spominu tudi po štrukljih na "domf’. "Ata 
je naredil posebno mrežo za v lonec, v katerem 
smo včasih prali cunje, tako da je mama lahko 
na sopari skuhala Štuklje,” je Ana razložila, 
kakšni neki naj bi bili Štuklji na "domf”. "Sicer 
pa smo imeli vsako nedeljo goveja juho, 
"tenstan" krompir in košček mesa za poduhat, 
ki ga je ata tako kot stric razdelil družini. Iz 
pujska ali celo dveh, ki jih je redila mama, pa 
so nastale klobase, ki jih je ata nosil s sabo v 
službo za malico.”

Ata Janko je bil strojevodja in enkrat na leto 
je celo družino odpeljal na izlet; z režijsko kar
to do Zagreba, Opatije, na Trsat... "TUdi naš ata 
je bil tako kot stric spreten z rokami. Vse v hiši 
je znal sam narediti; vrata, ploščice polagati, 
vodovod speljati. Delal je tudi za druge. Mene 
in Matevža je naučil zidati. Te ročne spretnosti 
se prenašajo iz roda v rod,” nadaljuje Ana in 
sestrična Ivanka ji pomaga naštevati, kdo od 
sinov in vnukov je spretnost prenesel naprej.

- - - - - - - - - - - - - - - - - Ljudje in dogodki

Osnovne šole Medvode pripravile pravljič
no igrico z naslovom Mačeha in pastorka. 
Zgodba je bila tudi poučna, saj je govorila 
o tem, kako dobra pastorka odpusti svoji 
mačehi in njeni hčerki vsa slaba dejanja in 
na koncu zmaga dobro.

Osmošolke, ki so pripravile igrico, so si
cer članice dramskega krožka in se že pri
pravljajo na nove predstave. Ogledali si jih 
bomo lahko v mesecu aprilu, ko bo Osnov
na šola Medvode praznovala 20-letnico 
obstoja. N.P.

Materinski dan v naši občini?
V OŠ Topol so v petek popoldan otroci 

pripravili program z naslovom Mamica, 
pomlad je že tu. Zvečer istega dne sta Od
bor za prireditve pri županu in Mešani 
pevski zbor KD Jakoba Aljaža Medvode v 
Knjižnici na sotočju pripravila Srečanje ob 
slovenski pesmi.

V soboto, 24. marca, zvečer so v dvorani 
kulturnega doma v Sori prazničen večer 
krajankam pripravili člani domačega 
moškega pevskega zbora KUD Oton Žu
pančič Sora. Gostje večera so bile dekleta 
vokalne skupine Okarina iz Poljan nad 
Škofjo Loko. O. Š.

Kdo bo župan?
V soboto, 24. marca, smo bili v dvorani 

KUD Smlednik priča predstavi, katere po
sebnost je, da so jo pripravili učenci Os
novne šole Simona Jenka čisto sami. Mladi 
režiser, petnajstletni Nejc Smole se je zelo 
izkazal, z režisersko vlogo se je spopadel 
prvič. Pomagala mu je mentorica Maja 
Mohorič, moralno podporo in nekaj nasve
tov pa so mu dali njegovi starši.

Predstava s pomenljivim naslovom Kdo 
bo župan nima nič skupnega z medvoško 
politiko. "Vsaka podobnost je zgolj naklju
čje," pravi Nejc Smole. Dogajanje je pos
tavljeno v čas pred volitvami. Za župana se 
potegujejo štirje kandidati. Najbolj vplivni 
poskušajo do prestižnega naslova priti z 
vsemi sredstvi, tudi nezakonitimi. A na 
koncu zmaga dobro. Župan postane naj
mlajši in najbolj prebrisan kandidat.

Igralci so ob koncu predstave poželi velik 
aplavz sokrajanov, ki so napolnili dvorano 
Smledniškega kulturnega doma. N.P.

Kmetijska zadruga Medvode
vam svojih trgovinah v

MEDVODAH, Cesta ob Sori 11, telefon 3613-300 
VODICAH, Kamniška cesta 8, telefon 8323-011 in 8323-095 
VIŽMARJIH, Tacenska 67, telefon 5123-666 in 5124-665
po ugodnih cenah ponuja:

RiTUSMZADKUGA MEDVODE

nVTO€l€KTMKH
AVTO JAMNIK, d.o.o

JAMNIK MATEVŽ
SP. SENICA 19. MEDVODE

• SEMENSKI KROMPIR
• GNOJILA
• ZAŠČITNA SREDSTVA ZA VARSTVO RASTLIN
• KRMILA IN ŽITA
• ZEMLJO IN LONČKE ZA PRESAJANJE RASTLIN
• GOMOLJE CVETNIC (BEGONIJE, DALIJE, GLADIOLE...)

Trgovini v Medvodah in v Vižmarjih sta odprti vsak dan od 8. -19. ure, ob sobotah od 8. -12. ure, 
trgovina v Vodicah je odprta vsak dan od 7.30 -17. ure, ob sobotah od 7.30 -12. ure.
OBIŠČITE NAS IN SE PREPRIČAJTE O NAŠI BOGATI PONUDBI

Telefon: 01/3611-279. 041/568-353

Montaža avtoalarmov. 
centralnega in daljinskega 

zaklepanja, el. pomika stekel

MONTAŽA IN SERVIS 
KLIMATSKIH NAPRAV v vsa 

osebna vozila
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Društva
Občni zbori

Letni obračuni - turizem smo ljudje
V teh mesecih delajo običajno vsa društva svoje letne obračune in istočasno načrte za svoje delo v naslednjem 

letu. Tako so se tudi člani nekaterih turističnih društev v naši občini srečali na svojem letnem "obračunu”.
O srečanju hraških turističnih delavcev smo pisali že v prejšnji številki Sotočja, o nekaterih drugih pa še danes.

Katarina - Na Katarini so se 2. marca sesta
li člani TD Katarina in pregledali svoje dose
danje delo. Ugotovili so, da so svoje lanske 
načrte izpolnili v celoti odnosno so jim neka
tere stvari, ki jih je preko leta pokazal čas celo 
dodali. Njihovo osnovno poslanstvo je vseka
kor skrb za urejeno okolje, vzdrževanje in no
vogradnja objektov, kijih uporabljajo pohodni
ki in jih je na njihovem področju na srečo kar 
precej. Veliko pozornosti so posvetili tudi raz
nim prireditvam, ki sojih organizirali sami ali 
v sodelovanju z POš Topol in drugimi. Potrdi
tev za svoje dobro in uspešno delo je tudi priz
nanje pri projektu "Moja dežela - lepa in gos
toljubna”, ki so si ga lani prislužili.

Tildi v letošnjem letu bodo tem nalogam pos
vetili svojo pozornosti, posebno skrb pa bodo 
namenili ureditvi skupnega prostora med os
novno šolo in bajerjem, srečanjem harmoni
karjev ali pevskih zborov ter organizaciji 
srečanja starodobnih vozil na Katarini in še kaj 
bi se našlo v njihovem skrbno pripravljenem 
programu.

Zbilje - Turistični delavci so se letos še pose
bej skrbno pripravili na svoj občni zbor, saj je

Dosedanjemu predsedniku TD Zbilje Karlu Verdniku 
(levo) se je zahvalil novi predsednik Iztok Pipan.

bilo za njih to tako imenovano "volilno” leto. 
Stari odbor na čelu s svojim dolgoletnim pred
sednikom Karlom Vernikom je dal svoje po
ročilo o opravljenem delu. Sam predsednik pa 
se je v svojem nagovoru spomnil devetletnega 
dela, ki gaje skupaj s svojimi sodelovci in čla
ni prehodil v tem času. Skupaj z Občino Ljubl
jana - Šiška so asfaltirali parkirni prostor v sre
dišču vasi (danes morajo žal po zakonu za ta 
napredek plačevati davek). V letih ‘93 in ‘94 
so tlakovali obalo jezera ter uredili stopnišče 
do gostišča Jezero, takrat so začeli z organizi
rano akcijo "ocvetljičevanja” vasi, kar delajo 
še danes in to zelo uspešno. Veliko energije so 
porabili, da bi se Zbiljsko jezero končno uredi
lo. Opravljena so bila določena dela in v mar
sičem je zasluga njihovega društva. Zelo po
membna pridobitev je bila, ko so redno zapos
lili gospodarja. Vsekakor pa je pomembna 
stvar sodelovanje z vsemi društvi in organiza
cijami v kraju s čimer pa so v Zbiljah lahko 
zadovoljni. Rezultat skupnega dela so tudi lepo 
urejeni društveni prostori.

Za dolgoletno uspešno in požrtvovalno delo 
so dosedanjemu predsedniku v znak priznanja 
podelili umetniško delo Braneta Praznika.

Na kraju so izvolili novo vodstvo, katerega 
bo v bodoče vodil Iztok PIPAN, gospodar pa 
bo še naprej Uroš Košir.

Smlednik - V preteklem letu so namenili ve
liko dela in prizadevanj urejevanju raznih po
hodniških poti po pobočju Starega grada, glav
ne dostopne ceste na vrh ter seveda verjetno za 
vse okoliške krajane cvet dela - ureditve 
Kalvarije. Iz razprave je bilo razvidno, da ta 
akcija združuje krajane v enotnost vseh institu
cij in ljudi na območju KS Smlednik. V letoš
njem letu imajo v načrtu dokončanje tega veli
kega in za kraj pomembnega projekta, kar bi 
bila lahko tudi pika na ”1” ob praznovanju nji
hove obletnice. Predlagali so celo, da obletni
ce ne bi praznovali, samo da bo projekt

končan. Vendar so se končno dogovorili, da so 
sposobni tudi s pomočjo ostalih speljati oba 
projekta. Upajmo, da bomo v jeseni lahko z 
besedo in sliko pokazali to, kar so na zboru 
govorili.

Ob obisku večine občnih zborov TD v naši 
občini ne moremo mimo nekaterih stvari. Obč
nih zborov se kljub vabilom niso udeležili 
predstavniki drugih TD (razen redke izjeme). 
Zato je skrajni čas, da se ustanovi Občinska tu
ristična zveza (ustanovitev se pripravlja), za 
katero so na večini zborov društev sprejeli 
sklep, da pristopijo k novi organiziranosti. Tu
rizem zahteva vsestransko sodelovanje gostin
stva, šolstva, športa, kulture in drugih ustam^^ 
pa do samih občanov.

Nagradno vprašanje
Nov prometni znak? Ne. Nov predlog za 

oznako, kje se začne občina Medvode. 
Morda? Kdo ve zakaj? Nas pa predvsem 
zanima, kje smo tale znak slikali. Odgov
or na dopisnici pošljite na Gorenjski glas. 
4001 Kranj, p.p. 124, najkasneje do 
vključno torka, 24. aprila, s pripisom NA
GRADNO VPRAŠANJE - SOTOČJE.

Odgovor na nagradno vprašanje iz 
številke 2 letošnjega Sotočja je: Silvana 
Knok. Dobili smo 817 odgovorov. Izžrebani 
za nagrade Gorenjskega glasa so bili: Rudi 
Trampuš, Bergantova 10, 1215 Medvode; 
Tina Tehovnik, Seničica 21 b, 1215 Med
vode; Franc Jamnik, Kržišnikova 6, 1215 
Medvode. Čcstilamo. Nagrade bomo izžre
bancem poslali po pošti. ,

•. r

PGD Spodnje Pirniče, Vikrče, Zavrh

Konec leta nov gasilski avtomobil
V samostojni občini Medvode bo to že drugo specialno vozilo, ki bo 

nadomestilo eno izmed starih in precej dotrajanih vozil.
V sredo, 21. marca 2001, so v sejni sobi 

občine Medvode podpisali tripartitno pogod
bo med podjetjem Slami, d.d., ki ga je zasto
pal direktor Stane Jeromen, prostovoljnim 
gasilskim društvom Spodnje Pirniče, Vikrče, 
Zavrh, ki ga je zastopal predsednik Stanko 
Kopač, ter Občino Medvode, ki jo je zastopal 
župan Stanislav Žagar, za dobavo specialne
ga gasilskega avtomobila GVC 24 50. Služilo 
bo predvsem prevozu pitne vode, saj bo nje
gova kapaciteta znašala kar 7000 litrov. Vozi

lo bo namenjeno tudi podpori ostalim gasils
kim društvom oh požarih, ter drugih narav
nih nesrečah. Avtomobil GVC 24 50, v skup
ni vrednosti približno 32 milijonov tolarjev, 
bo v večini financirala občina Medvode. 
Prispevala bo 24 miljonov in pol, preostanek 
bo poravnalo prostovoljno gasilsko društvo 
Spodnje Pirniče, Vikrče, Zavrh. Nadgradnjo 
bo izdelalo podjetje As i/ Domžal. V tem 
podjetju bo predvidoma 15 decembra letos 
potekal tudi prevzem vozila. • N.P.
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Oglasi

VIDEOCEINTER MEDVODE

PRODAJA, MONTAŽA, SERVIS vie|mann

OLJNIH IN PLINSKIH GORILCEV MAN
Buderus

Deršič Marjan, s.p. Neha
Zg. Pirniče 91/i Hansa

Tel./fax: 01/3623-178 Olymp
GSM: 041/630 294 Thyssen

poštnina

Naročila po telefonu: 01/43-43-257
VSAK DELOVNIK od 8h - 16h, SOBOTA od 8h -13h

* Knjiga vsebuje preko 500 
domačih receptov in druge 
koristne nasvete za gospodinje.

* Vsi recepti so napisani na 
preprost in razumljiv način s 
praktičnimi nasveti, zato je knjiga 
uporabna za začetnike in 
izkušene gospodinje.

* Format knjige A5, obseg 255 
strani.

* Pri naročilu 10 ali več knjig je 
poštnina brezplačna.

* Garancijska izjava: Kupcu, ki s 
knjigo ne bo zadovoljen, bomo 
takoj vrnili kupnino in poštnino.

JUHE DRUGE OMAKE PALAČINKE IN PRAŽENCI
ZAKUHE ZA JUHE DRUGE SLADICE
SOLATE ŽGANCI IN POLENTE KOMPOTI
JEDI IZ KROMPIRJA ZLIVANKE SADNE SOLATE IN KUPE
JEDI IZ RIŽA KREME IN PUDINGI
JEDI IZ JAJC SLADOLEDI
JEDI IZ GOB ŽLIČNIKI NAPITKI IN PIJAČE
MLEČNE JEDI ŠTRUKLJI KONZERVIRANJE ZELENJAVE
JEDI IZ ZELENJAVE KONZERVIRANJE SADJA
ZREZKI IN PEČENKE GIBANICE SUŠENJE ŽIVIL
DRUGE JEDI IZ MESA ZAMRZOVANJE ŽIVIL
MESO NA ŽARU PREHRANA DOJENČKA
GOLAŽI IN PAPRIKAŠI PREHRANA DRUGIH OTROK
JEDI Z MESOM PREHRANA ŠOLSKIH OTROK
RIBJE JEDI PREHRANA STAREJŠIH OSEB
TESTENINE KROFI IN FLANCATI SHUJŠEVALNA PREHRANA
TESTENINE Z NADEVOM PECIVA IN KOLAČI ZDRAVA PREHRANA
OMAKE ZA TESTENINE KEKSI IN ROGLJIČI KALORIČNA VREDNOST ŽIVIL

Izdal in založil Studio Print d.o.o. , Ljubljana

Martin ftojtnan
Sp. Pirniče 4lb, Medvode, tel.: 01/3621-878,041/841-646

• Nudimo vse vrste okenskih in balkonskih rož
• Rože za vrtove in grobove
• Za vrtičkarje pa nudimo kvalitetne sadike 

zelenjave. Z obiskom se boste prepričali o 
naši kvaliteti!

• Za vzgojo rož In sadik zelenjave vam tudi 
strokovno svetujemo!

vzgoja in prodaja sadik, 
cvetja, lončnic in zelenjave

Vrtnarstvo CVETKO
maloprodaja in veleprodaja

1, jFV%, 1
Sp. Pirniče 43a pri Medvodah pod Šmarno goro

Tel./lax: (01) 3623 056, 
041/621 175, 041 7H6 726

VELIKA IZBIRA
BALKONSKEGA, NAGROBNEGA 

IN VRTNEGA CVETJA TER 
SADIK ZELENJAVE

SENČILA STARIČ, s.p.
SNEBERSKA 20E, LJUBLJANA - POLJE 
tel., fax: 01/5282-145, PE Zgornje Pirniče 44h 
tel., Iax: 01/3621-700, GSM: 041/629-521 
internet: http:www.sencila-staric.si 
e-mail: info@sencila-staric.si

IZDELAVA, MONTAŽA, SERVIS ROLET, 
ŽALUZIJ, LAMELNIH ZAVES, 

KOMARNIKOV, TEND, 
GARAŽNIH ROLO VRAT
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Zadnja stran

Mercator
BC MEDVODE
Medveška c. 3, tel.: 01/ 361 11 00

POHIŠTVO akcija do 24.4.

Kuhinja SVEA - 2,5 m
Tipski sestav s kuhinjsko napo

69.243,00 SIT
akcija od 5.4. do 19.4.

Moške hlače Senna
Dolge hlažc, ki v hipu postanejo 
kratke hlače, različne barve
Borna*, Ljubljana

Otroška vetravlalUiili

Zenska vi 
Anika

im i mi

... ... Ženske hlače i
troske hlače veiu(«Mti«i38do44l

1 Velikosti od 8 do 16 let SPZ, Ljubljana

oTTTTTTTTTTTr i ] i ] L11 >ikT71

akcija od 
5.4. do 26.4.

Garnitura RP posode, 12 kosov 
Jedilni pribor, 24 kosov 
Pekač za šarkelj
Set emajlirane posode 5/1, EMO ETT Celje 
Kosilnica z nitjo, Black & Decker 
Hladilnik Zanussi ZC 194 R 
Visokotlačni čistilec ED 100 ASS+ROTOX 
TV Eveline S 5
Pralni stroj Candy CB 83 TR

9.390.00 SIT
5.690.00 SIT
1.599.00 SIT
2.790.00 SIT
5.990.00 SIT

42.900.00 SIT
19.990.00 SIT
53.900.00 SIT
84.900.00 SIT

SVATJE l

Novo na gospodinjskem in tehničnem oddelku 
KNJIGA ŽELJA MLADOPOROČENCEV

Vanjo ženin in nevesta zapišeta svoje želje. Svatje tako lahko s pravim darilom razveselijo 
mladoporočenca, brez skrbi, da bi enakega poklonil še kdo drug.

Pričakujemo vas od ponedeljka do petka med 8. in 20. ure
ter v soboto med 7. in 14. uro
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